
    
Emne: Skolebestyrelsesmøde 

   
Mødedato: 

9. november 2022 
Mødested/lokale  

personalerummet, Vinding Skole 
 

Mødetidspunkt kl.  

18.30  
Forventet sluttidspunkt kl. 

20.30 

Deltagere:  

Rikke Sand Dalengaard, Kasper S. Toft-Laursen, Sine Borbjerg Andreassen, Mustafa Itani, Maria Østervig Stefansen, 

Jytte Duval, Magnus 6.a, Karen Buhl Johannsen, Seka Fonsbøl 

 

Fraværende: Marianne Clemmensen, Mikkel Terp Hansen, Mette Volf Andersen, Lisbeth Vesterager, Kirsten 

Thomsen, , Jan Møller Nørgaard, Johannes 8.b 
Evt. afbud bedes meddelt til  

Karen  

Skolens telefonnr.  

 

7681 4450 

 

18.30  Orientering  Mødeform og struktur 
Genopfriskning fra forrige møde v. Jan 
 
Pga. det store frafald til mødet udsættes punktet til mødet i december 
 

18.35 Orientering  Elevråd 
Det lille elevråd: mange klager over, at der er ældre elever, der tager deres cykler 
og kører i Rema. Seka fortæller, at han har haft fat i 9. årgang. Hvis der sker 
noget mere, så skal Seka kontaktes har vi aftalt. 
Elevrådet har ikke nået at tale om steder omkring skolen, hvor de føler sig 
utrygge som trafikanter, men indkørslen ved Nygårdsvej blev nævnt. 
Det store elevråd: Ikke til stede. 
Forud for elevrådsmøderne blev det aftalt, at rådene skulle tale om trafikken om 
skolen og identificere steder, hvor eleverne føler sig utrygge i trafikken. 

18.45 Orientering 
 

Orientering om årshjul 
Udgivelsen af årshjulet er blevet udskudt til kommende møde 
 

18.50 Drøftelse 
 

Opsamling på skolebestyrelseskurset 
- Idéer  

- Principper 

- Samarbejdsrelationer 

Pga. det store frafald til mødet udsættes punktet til mødet i december 
 

19.20 Orientering 
 

Lederteamets arbejde 
Det nye lederteam har været i gang et halvt år. 
Karen gjorde status på arbejdet. 
Skolens nye pædagogiske pejlemærker bruges konsekvent som i samarbejde på 
alle skolens niveauer. Lederteamet tager udgangspunkt i disse i alle sager. 
Lederteamet bruger meget tid på at samstemme ledelsen på skolen, så forældre 
og medarbejdere oplever én retning for skolen. Desuden bliver den samlede 
personalegruppe involveret i tilretning af skolens arrangementer, så disse også 
bliver mere ensartede mellem årgange og afdelinger. Dette vil efterhånden kunne 
ses fx på deltagelse i ture ud af huset, forældremøder og andre arrangementer. 
Skolebestyrelsen vil blive orienteret løbende om lederteamets arbejde. 
 

19.35 Drøftelse  Færdselstiltag ved skolen v. Jan 
- Oplysningskampagne, begræns biler, lys på, reflekser 

- Cykelparkering flyttet til bag skolen for udskoling 

- Undersøgelse blandt elever – farlige situationer på cykel 

Bilag tilgår 
Jan er blevet forhindret i at nå at deltage i mødet. Punktet udsættes derfor. 

  
     



Vi havde en kort drøftelse af trafiksikkerheden. Af tiltag er der siden sidste møde 
blevet beskåret kraftigt i beplantningen for et bedre udsyn for bilister og cykler. 
Lederteamet står fortsat i kys og kør banen om morgenen, nogle gange er vi der 
ikke, det er når andre ting tager dagsordenen. 
Elevrådene har drøftet færdsel om skolen. Afspærring af indkørslen mod 
Vindingvej virker fortsat ikke. Kæden tages af, når den er sat på. Den låses nu fast 
med hængelås. Ideen om, at elevernes cykelstativer fordeles efter bopæl er der 
ikke lavet beregninger på. Udfordringen er, at der er meget ulige fordeling af 
cykelstativer på de to pladser. 
 

19.50 Drøftelse   Principper 
Princip for nære relationer. Forslag om at lave et princip på skolen ud fra 
kommunens delpolitik. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer lederteamet til at nedskrive procedure for, hvordan 
skolen håndterer nære relationer (dvs. børn af ansatte i skolen) og samarbejdet i 
forbindelse med dette. Skolebestyrelsen vil gerne give feedback på et kommende 
udkast. 
Bilag         

20.05 Orientering    Nyt fra skolen 
- Orientering om 8. årgangs lejrskole  

Kommentarer: Det er uheldigt, at ledelsen har været låst i forhold til at 

kunne orientere Skolebestyrelsen om hændelsen. 

- Ansættelse af Janne til barselsvikariat 

- Nye stillingsopslag – Der opslås snarligt tre stillinger. Skolebestyrelsen vil 

blive tilsendt datoer til ansættelsessamtaler, så man kan melde sig. 

- Plan for ny legeplads ved Uglebo. Skolebestyrelsen vil blive præsenteret 

for planen til kommende møde. Det er hensigten, at der allerede før jul 

igangsættes opførelse af noget af legepladsen. 

20.15  Evt.  
- Der bedes om opmærksomhed på at skolen melder ud til forældrene, når 

der er en lærer fraværende i længere tid. 

- Det er et problem, at der i personalesager ikke er mulighed for at 

orientere bestyrelsen, da denne dermed kan være med til at bakke skolen 

op. Generelt er det en stor fordel, at Skolebestyrelsen løbende får 

muligheden for at kunne kvalificere arrangementer og bakke op skolen i 

sager på et velinformeret grundlag. 

 
 

 
  


